
PROPOSTA  NIT JOVE 

 

 Durant les festes de 2016 ens vam donar compte de que els horaris de festa dels 

joves no era el mateix que l’horari de la gent major. Mentre que la gent major, sol tenir 

suficient festa fins la 1 o les 2 de la matinada, la gent jove, hui en dia necessiten 

prolongar-la fins la matinada. Vam veure que de vegades les activitats programades des 

de l’ajuntament no interessaven suficientment al joves i no participaven. Per aquest 

motiu vam pensar en plantejar una proposta que vam anomenar “NIT JOVE”. 

 

Aquesta proposta volia unir varis objectius... 

- Omplir de festa les nits en que els actes oficials acabaven prompte i els joves 

demanaven més. 

- Aconseguir un sistema d’organització d’activitats en la que els joves es sentiren 

protagonistes  de la seua festa i per tant participaren en ella. 

- Per un altre costat aconseguir a poc a poc la dinamització dels joves augmentant 

la seua participació i demostrant que són capaços d’organitzar-se per ells mateix. 

 

La proposta consistiria en pressupostar una xicoteta quantitat de diners, que podria 

haver segut uns 200 € per nit, per a que els joves pogueren reunir-se i organitzar alguna 

activitat per a les nits en que la festa acabara prompte. L’organització es podria fer de 

moltes maneres, cada nit una penya que faria propostes, o reunir-se primer 

conjuntament i desprès repartir-se el treball entre les penyes u organitzar les activitats 

entre tots, etc..... Tot coordinat per l’ajuntament.    

 

Així en el pressupost de festes de la part de cultura de l’any 2017, ho vam 

proposar i el sr. l’alcalde ho va desestimar sense cap tipus de justificació raonada.   

 

Estem segurs que la proposta haguera eixit endavant, ja que vam veure un 

exemple del talant participatiu de la gent en les assemblees organitzades per parlar de 

les festes o en la cavalcada de reis organitzada en 2016 en la que nombrosa gent de totes 

les edat, xiquets, joves i majors, va participar i va crear un espectable vistós i ric en 

propostes. 

 

                                                    GRUP DE TREBALL 2017 COMPROMÍS 

 

 

CONCLUSIÓ 

 

 Un altra vegada ens vam trobar amb la negativa del Sr. Alcalde que amb el seu 

talant tancat no va deixar tirar endavant cap de les nostres propostes. Està clar que la 

participació de la gent no era del seu interès. 

 

 

                                                         


